
SEYDEL 
EXPERT 
WORKSHOP
BRENDAN 
POWER

KLINGENTHAL, March 16-19 2023

12:00 meeting of all participants to have lunch 
together and a small round of introductions,
14:30 – 17:30 official begin of the seminar and workshop 
(with a little coffee-break after two hours).
informal get-together in the evening to exchange 
experiences and possibly a small jam session.

8:30 guided factory-tour at SEYDEL (for about 2 hours),
11:00 begin workshop,
13:00 lunch break, 
14:30 – 17:30 workshop. 
Informal get-together in the evening to exchange 
experiences and possibly a small jam session.

9:00 begin workshop 
12:00 lunch break, 
13:30 workshop, 
16:00 guided museum-tour at the harmonica museum 
in Klingenthal/Zwota (about 1,5 hours)
 

Brendan Power concert at the seminar hotel, to which 
the public is also invited. It may end in a jam session. 

9:00 begin workshop,
12:30 meeting to have lunch together and to give 
out the workshop-certificates to all participants, 
afterwards farewell and journey home. 

PLANNED SCHEDULE / FEE

THURSDAY 16th of March 2023  /  3 seminar-hours

FRIDAY 17th of March 2023  /  5 seminar-hours

SATURDAY 18th of March 2023  / 5 seminar-hours

 

SATURDAY EXTRA 20:00 to 22:00 

SUNDAY 19th of March 2023  /  3 seminar-hours

The participation fee for the SEYDEL EXPERT WORKSHOP 
(16 seminar-hours) is 285,00€ including 19% VAT.

LOCATION

The SEYDEL EXPERT WORKSHOP will take place at the: 

Ferienhotel Mühlleithen 
Waldstrasse 4
08248 Klingenthal/Mühlleithen

Tel.: +49 (0) 37465 2201
info@ferienhotel-muehlleithen.de

www.ferienhotel-muehlleithen.de
 
Participants will get a 10% discount on accommodation 
rates at this hotel.
 

More information

C. A. SEYDEL SÖHNE GmbH
Robert-Koch-Strasse 1
D-08248 Klingenthal
Deutschland
+49 (0) 3 74 67 - 2 25 48 	
info@seydel1847.com 	

www.seydel1847.com



SEYDEL is proud to announce that the well-known harmonica player and 
inventor Brendan Power will come to Klingenthal in March 2023, to conduct 
a 4 day intensive expert workshop.

Brendan and SEYDEL have a friendship of mutual respect going back 
over two decades, marked by the fact that SEYDEL offers several of 
Brendan‘s popular original tunings in the unique Configurator: PowerBen-
der, PowerDraw and PowerChromatic. They are all listed on the Power Tu-
nings page at SEYDEL´s website http://www.seydel1847.de/powertunings, 
and have been steady sellers for a number of years.

Brendan‘s intensive 4 day workshop from Thursday the 16th to Sunday 
the 19th of March 2023 will give fans of his expressive tunings special 
instruction on how to get the best out of them. Many will also have seen 
Brendan‘s YouTube videos where he demonstrates the wonderful connec-
tion between his regular-breath tunings and Jim Antaki‘s excellent Turbo-
slide attachment, which ONLY works on the SEYDEL exclusive stainless 
steel reeds. Since Brendan is a big fan of the Turboslide, he will show how 
it can add amazing new expression on all harps, and most especially his 
Power Tunings. If you have a Turboslide but never fully knew how to use 
it, this is your chance to learn from a really knowledgeable enthusiast!

Brendan will also explain and demonstrate many of his other harmonica 
inventions, and engage in discussion with workshop attendees about how 
technical development of the harmonica could progress in future.

In Klingenthal he will also release an innovative new SEYDEL-Power harp! 
This and all Brendan‘s Seydel models will be exclusively available 
for workshop attendees to buy at a substantial discount.

SEYDEL, the oldest harmonica manufacturer in the world, offers, in 
addition to the daily teaching classes, a guided factory tour and a visit to 
the local harmonica museum for all participants. Nightly social sessions 
and a free concert by Brendan will round out a highly stimulating and 
enjoyable four days in Klingenthal, the legendary home of the German 
harmonica industry. 

Please come and join us in March of 2023!  The number of participants is 
limited and the workshop will certainly be booked out quickly. 
The language of instruction is English. 

SEYDEL ist stolz zu verkünden, dass wir mit Brendan Power einen der be-
kanntesten und renommiertesten Mundharmonika-Experten für einen 4-tägigen 
Workshop in Klingenthal vom 16. Bis 19. März 2023 gewinnen konnten. 

Brendan und SEYDEL verbindet seit nunmehr über zwei Jahrzehnten eine 
Freundschaft, die von gegenseitigem Respekt geprägt ist. Das zeigt sich auch 
darin, dass wir seit vielen Jahren mehrere von Brendan`s beliebten Original-
Stimmungen in unserem einzigartigen Harmonica-Configurator anbieten, wie 
beispielsweise PowerBender, PowerDraw und PowerChromatic. Diese sind auch 
unter Power-Tunings auf unserer Webseite www.seydel1847.de/powertunings 
gelistet und sind seit vielen Jahren ein Dauerbrenner.

Während dem intensiven 4-tägigen Workshop von Donnerstag, 16. bis Sonntag 
19. März 2023 wird Brendan den Fans seiner ausdrucksstarken Stimmungen auf-
zeigen, wie man das Beste aus den Mundharmonikas herausholen kann.  Viele 
haben vielleicht schon Brendans YouTube Videos gesehen, in denen er seine 
Sonderstimmungen mit Jim Antakis innovativem Turboslide-System kombiniert, 
was ausschließlich mit SEYDELs exklusiven Edelstahltonzungen funktioniert.  
Da Brendan ein großer Fan des Turboslide-Schiebers ist, wird er unter anderem 
demonstrieren, wie man damit allen Harps einen erstaunlichen neuen Ausdruck 
verleihen kann.  Wenn Sie also bereits eine Turboslide-Mundharmonika besit-
zen, aber noch nicht wirklich wissen, wie man sie benutzt, ist dies Ihre Chance, 
es von einem wirklich erfahrenen Enthusiasten zu lernen!

Brendan wird auch viele seiner anderen Mundharmonika-Erfindungen erklären 
und vorführen und mit den Workshop-Teilnehmern darüber diskutieren, wie die 
technische Entwicklung der Mundharmonika in Zukunft weitergehen könnte.

In Klingenthal wird es auch eine Premiere geben! Während des Workshops wird 
Brendan eine neue, innovative SEYDEL-POWER Harp erstmalig präsentieren. 
Natürlich können diese und auch alle anderen Power-Modelle von SEYDEL 
von den Workshopteilnehmern mit einem signifikanten Rabatt erworben werden. 

SEYDELL, als ältester Mundharmonikahersteller weltweit, bietet allen 
Teilnehmern neben dem täglichen Unterricht auch exklusiv eine geführte Be-
sichtigung der SEYDEL Manufaktur und den Besuch des örtlichen Harmoni-
kamuseums an. Gemeinsame gesellige Runden am Abend sowie ein kostenloses 
Konzert von Brendan Power runden die vier Tage in Klingenthal ab. 

Also melden Sie sich zu diesem exklusiven Workshop im März 2023 an!  Die 
Anzahl der Teilnehmer ist begrenzt und der Workshop wird sicherlich schnell 
ausgebucht sein. Die Unterrichtssprache ist Englisch. 
 

SEYDEL EXPERTEN WORKSHOP mit BRENDAN POWER
16. Bis 19. März 2023

SEYDEL EXPERT WORKSHOP WITH BRENDAN POWER
March 16-19 2023 

THE INSTRUMENTS

Alle von Brendan besprochenen Instrumente können von den Teilnehmern 
vorbestellt oder während des Workshops zu einem SONDERPREIS erworben wer-
den. Darunter werden neben den Instrumenten der POWER-TUNGINGs-Serie 
auch TurboSlide Modelle angeboten, die normalerweise ausschließlich in den 
USA von www.turboharp.com erhältlich sind.
Eine detaillierte Liste mit allen Preisinformationen wird jedem Teilnehmer 
rechtzeitig vor Beginn des Workshops per E-Mail zugesandt.  

PowerChromatic 
DE LUXE STEEL
Key G

PowerChromatic 
SAXONY
Key G

1847 CLASSIC 
PowerDraw
Key A

SESSION STEEL 
PowerBender
Key A

All instruments discussed by Brendan can be pre-ordered by participants or 
purchased during the workshop at a SPECIAL PRICE. This includes instruments 
from the POWER TUNGINGs series as well as TurboSlide models, which are 
normally only available in the USA from www.turboharp.com 
A detailed list with all pricing information will be emailed 
to each participant well in advance of the workshop.  

Booking: www.seydel1847.de/expertworkshop
or scan the QR-code on the right.


